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21977/2011. 

 

J e g y z ő k ö n y v 
 

Készült: Heves város Képviselő-testületének 2011. október 26-án (szerdán) 9.00 órai kezdettel 

megtartott üléséről.  

 

Az ülés helye: Heves Városháza 204-es tanácskozó terme 

 

Jelen vannak: Deli Miklós, Kis Tamás, Kozma Tamás, Krusper Éva, Szedlák Szabolcs 

képviselők                       

                       Csáki Zsigmond polgármester 

Balázs Ferenc alpolgármester 

             dr. Nagy Sándor Pénzügyi Bizottság elnöke 

  Sárándi István Városfejlesztési Bizottság elnöke 

                       Török János Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság elnöke 

                       Vona László Jogi és Ügyrendi Bizottság elnöke 

                       Sveiczer Sándor tanácsnok  

                       Szabó Sándor címzetes főjegyző 

                       Fehérné Kovács Katalin aljegyző 

                       Hallai Ferenc szervezési és humánpolitikai ügyintéző 

                       Ecsegi Gábor csoportvezető 

dr. Zemlényiné Bíró Judit intézményi referens 

Szabó Lajosné belső ellenőr 

Czók Zsolt HEVA ügyvezetője 

Gyarmati Lászlóné HCK elnöke 

                       Együd László EJK igazgatója 

                       Rózsa Sándor HVNOI igazgatója 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-testület ülésén jelenlévő 

képviselők száma 12 fő, az ülés határozatképes. Az október 19-én kiküldött napirendi 

pontokhoz képest két sürgősségi indítványra tett javaslatot, melyet nyilvános ülés keretében 

javasol megtárgyalni. Kérte, hogy vegyék fel 16. napirendi pontként: Sürgősségi indítvány 

3360 Heves, Szerelem Alfréd 28. szám alatti üzlet bérbeadása című indítványt. A napirendi 

pont felvételét az indokolta, hogy a tegnapi napon történt az ajánlatok bontása.  

Kérte, hogy 17. napirendi pontként vegyék fel „Indítvány az ÉMOP- 2009-4.1.1/B jelű, 

„Kistérségi járóbeteg szakellátó központ kialakítása Heves városában” EU Önerő Alap 

pályázat” című sürgősségi indítványt. Elmondta, hogy a szakrendelővel kapcsolatos 

támogatói szerződést még most sem sikerült aláírni a VÁTI-nál, az irányító hatóság az általa 

módosított szöveg testületi elfogadását kérte.  

A 6. napirendi ponthoz a mai napon kiosztásra került egy vázrajz. Illetve kiegészítés érkezett a 

9. napirendi ponthoz: Indítvány földhasználati jog bejegyzése hulladékudvar létestéséhez, ezt 

a napirendi pontot a bizottságok ugyan tárgyalták, azonban a közreműködő szervezet 

módosítást javasolt, mely szerinti elfogadását kérte a testülettől.  
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Napirend: 

 

 NAPIRENDI JAVASLAT BETERJESZTŐ 

1/ 
Indítvány Heves Város Önkormányzata 2011. évi 

költségvetési rendelet módosításáról 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

2/ Indítvány a közterületek használatáról szóló 10/2002. 

(VI.7.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 

Szabó Sándor 

jegyző 

 

3/ Indítvány Heves Város Polgármesteri Hivatala 2012. évi 

belső ellenőrzési munkatervének elfogadásáról 
Csáki Zsigmond 

polgármester 

4/ 
Indítvány HEVA Kft. sport- és közfoglalkoztatási 

feladatainak áttekintése tárgyában 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

 

5/ Indítvány saját forrásból megvalósuló csapadékvíz 

elvezetés tárgyában 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

6/  Indítvány Lajter Gábor, Heves külterület Hrsz.: 0378/18 

ingatlan vásárlási kérelméről 
Csáki Zsigmond 

polgármester 

7/  Indítvány a Heves Városi Nevelési- Oktatási Intézet két 

tagóvodája és az Eötvös József Középiskola 

névváltoztatása és alapító okirata módosítása tárgyában 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

 

8/ 
Indítvány a Heves Városi Nevelési- Oktatási Intézet 

Pedagógiai Programjának fenntartói jóváhagyására 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

9/ 
Indítvány földhasználati jog bejegyzése hulladékudvar 

létesítéséhez  

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

10/ Indítvány HEVA Kft. 2011. évi üzleti tervének 

jóváhagyása tárgyában 

Czók Zsolt 

HEVA ügyvezetője 

 

11/ Indítvány bírósági ülnökök megválasztására 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 
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12/ Beszámoló az önkormányzatok társulásainak 

tevékenységéről, pénzügyi helyzetéről, a társulási célok 

megvalósulásáról 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

13/  Beszámoló az Eötvös József Középiskola tevékenységéről 

és működéséről 
Együd László 

EJK igazgatója 

14/  Tájékoztató a Hevesi Civil Kerekasztal 2011. évi 

működéséről 

 

Gyarmati Lászlóné 

HCK elnöke 

15/ Tájékoztató a 2011/2012-es tanév előkészítésének és 

indításának tapasztalatairól 
Szabó Sándor  

jegyző 

16/ Sürgősségi indítvány 3360 Heves, Szerelem Alfréd 28.- 

Hrsz.: 822/1 üzlet bérbeadása tárgyában 
Csáki Zsigmond 

polgármester 

17/ Indítvány az ÉMOP- 2009-4.1.1/B jelű, „Kistérségi 

járóbeteg szakellátó központ kialakítása Heves 

városában” EU Önerő Alap pályázat tárgyában 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

 

Zárt ülés 

 

1/  Indítvány a lakáscélú támogatások tárgyában 

 
Sárándi István 

bizottsági elnök 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a napirendek elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúan - elfogadta a napirendi javaslatot. 

 

 

Tájékozató két ülés között történt fontosabb eseményekről 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A tájékoztatóhoz kérdés, hozzászólás nem hangzott el,  a testület tudomásul vette. 

 

 

Jelentés lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

A Képviselő-testület a 102/2011. (V.25.), 115/2011. (IV.24.), 149/2011. 

(VIII.26.), 150/2011. (VIII.26.), 151/2011. (VIII.26.), 152/2011. (VIII.26.), 

153/2011. (VIII.26.), 156/2011. (IX.14.), 159/2011. (IX.14.), 160/2011. 

(IX.14.), 161/2011. (IX.14.), 162/2011. (IX.14.), 167/2011. (IX.14.), 169/2011. 

(IX.14.), 170/2011. (IX.14.), 171/2011. (IX.14.), 179/2011. (IX.14.), 172/2011. 

(IX.30.), 175/2011. (IX.30.), 176/2011. (IX.30.), 178/2011. (IX.30.), 134/2011. 
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(VII.13.), 163/2011. (IX.14.), 174/2011. (IX.30.), 132/2011. (VII.13.) 

önkormányzati határozatok végrehajtásáról szóló jelentéseket tudomásul 

vette. 

 

 

Napirend előtti hozzászólás: 

 

 

Sveiczer Sándor képviselő 

 

Hozzászólásának címe „Zárt ülésről, jegyzőkönyvek esetleges hibáiról és Balla Lajos úr által 

jegyzett cikkekről”. Az előző ülésen napirend előtti hozzászólást tett Török János úr. 

Hozzászólásában visszautasította a Balla Lajos cikkében megjelent gondolatokat, mely szerint 

a zárt üléseken korrupció lenne. Ezt a hozzászólást újra egy hasonló gondolatokkal teli újság 

cikk követte, mely csak tovább erősítette a zárt ülések és a korrupció közötti kapcsolatot. 

Sveiczer Sándor is visszautasította Balla Lajos rágalmait és helyreigazítást kért.  

Ezt követően elgondolkodott, hogy mi adhat okot az ilyen gondolatokra, és a www.heves.hu 

honlapon visszaolvasta a jegyzőkönyveket, amelyekben több hibára is akadt. 

A zárt üléssel kapcsolatosban megjegyezte, hogy a zárt ülés csak a megszavazásától számít 

zárt ülésnek. Véleménye szerint helyes, hogy a személyeket, vagyont, vagy gazdálkodást érintő 

kérdéseket zárt ülés keretében tárgyalják, de szerinte a szavazás eredményének nyilvánossága 

már vita tárgya lehet, hogy az képezheti-e a jegyzőkönyv anyagát. A végleges határozat 

szövege nyilvános, ez tehát felkerülhet a honlapra. Véleménye szerint a jegyzőkönyvbe ennek 

szerepelnie kellene. Jegyzőkönyv hibái között említette, hogy a 2011. június 24-i testületi ülés 

jegyzőkönyvében hivatkoznak dr. Nagy Sándor és Csáki Zsigmond napirend előtti 

hozzászólására, mely szerint annak teljes szövegét csatolták a jegyzőkönyvhöz, annak 

mellékletét képezi. A honlap dokumentumtárában azonban ezek nincsenek a jegyzőkönyvhöz 

csatolva. Ennek kijavítását kérte 3 hete, mely még nem történt meg a mai napig.  

Ebben a jegyzőkönyvben vannak rendeletek, melyet véleménye szerint elszámoztak. Kérdéses 

a rendeletek számozása, hogy ott az elfogadás dátumának vagy a kihirdetés dátumának kell-e 

szerepelnie, véleménye szerint az elfogadásnak.  

A 2011. április 27-i jegyzőkönyv szerint a 4. napirendi pontot, a Dankó út 16 című indítványt 

a testület levette a napirendi pontok közül és visszautalta a bizottságok elé. Ebben a 

kérdésben rendeletként van feltüntetve a testület által hozott döntés, azonban ennek 

határozatnak kellene lennie. Illetve ebben a jegyzőkönyvben két azonos számú határozat is 

szerepel. 

Véleménye szerint a számozás és dátumozás terén káosz van. Javasolja a Jogi és Ügyrendi 

Bizottságnak, hogy tekintse át az alakuló ülés óta hozott rendeleti és határozati számozási 

rendszer helyességét.  Kérte Szabó Sándor jegyzőt, hogy gondoskodjon ezek kijavításáról. 

 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester  

 

Elmondta, hogy a napirend előtti hozzászólással kapcsolatban hozzászólás, észrevétel nem 

tehető az SZMSZ 29. §  (6) bekezdése értelmében. 
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Napirendek tárgyalása 

 

1./ napirendi pont tárgya: Indítvány Heves Város Önkormányzata 2011. évi költségvetési 

rendelet módosításáról 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Kérdések 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Megkérdezte, hogy indult-e ebben az évben adósságrendezési eljárás az önkormányzat ellen, 

van-e folyamatban, vagy felfüggesztve ilyen eljárás. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Több ilyen eljárás is indult, azonban az érintett cégekkel sikerült megállapodni, vagy 

visszavonták, vagy felfüggesztették az eljárásokat.  

 

 

Hozzászólások: 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság 5 fővel megtárgyalta az indítványt és 5 igen szavazattal –

egyhangúan - elfogadásra javasolja a testületnek.  

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és egyhangúan elfogadásra javasolja a 

testületnek. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Javaslatot tett arra, hogy a megmaradt kötvényeket tegyék félre az alapfokú képzés 

infrastrukturális fejlesztéséhez kapcsolódó pályázatok önerejéhez.   

 

 

Sveiczer Sándor képviselő 

 

A költségvetési rendelet mellékletével kapcsolatban megjegyezte, hogy a mellékletben 2011. 

június 29-i módosítás szerepel. Véleménye szerint a módosítást a testület 2011. június 24-én 

fogadta el, így a dátum helytelen. A melléklet tartalmaz még 2011. szeptember 14-i módosítást 

is, amit nem tud értelmezni, hiszen a rendeletmódosítást a szeptember 14-i ülés keretében nem 

fogadták el. 
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kis Tamás felvetésével egyetért. Javasolja, hogy a költségvetési koncepció tárgyalásakor 

döntsenek e kérdés gyakorlati kivitelezéséről. Megjegyezte, hogy a városnak az egyetlen likvid 

pénze a kötvény, ha képviselő-testületi döntéssel most lekötjük, akkor nincs mozgástere az 

önkormányzatnak, egy esetleges probléma felmerülése esetén nem tudja miből finanszírozni 

annak megoldását. Megkérdezte, hogy felvetését elfogadhatónak tartja-e Kis Tamás képviselő. 

 

Vona László bizottsági elnök elhagyta az üléstermet 9. 16 perckor, 9.17 perckor 

visszaérkezett. 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Módosította javaslatát, mely szerint elsősorban az alapfokú oktatási intézményeink 

infrastruktúrájára fordítsuk a kötvény, ne más célra. Elfogadta, hogy a költségvetési 

koncepció tárgyalásakor legyen elkülönítve az alapfokú oktatás pályázataira az önerő.  

 

 

Szabó Sándor jegyző 

 

Elmondta, hogy a költségvetési rendelet módosításában szereplő adatok valósak, egyrészt 

időpontok terén megfelelő állapotot tükröznek, másrészt a rendelet kihirdetésének állapotát 

tükrözik. 

 

 

Sveiczer Sándor képviselő 

 

Nem érti, hogy a 2011. szeptember 14-i módosítás megtörtént-e, hiszen a mellékletben fel van 

tüntetve, azonban ismeretei szerint ezt a rendeletmódosítást elutasították 6 igen, 5 nem és 1 

tartózkodás mellett. 

 

Szabó Sándor jegyző 

 

Természetesen 6 igen szavazattal rendeletet módosítani nem lehet. Elmondta, hogy a melléklet 

a szeptember 14-i ülésre  elkészített rendeletmódosítási állapotot tükrözi. 

 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Elmondta, hogy a táblázatokban véletlenül maradt benne a múlt hónapi testületi ülés dátuma. 

Javasolja, hogy módosítsák a fejlécben a mai dátumra a 2011. szeptember 14-i dátumot. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

2011. szeptember 14-én törvényi kötelezettségének eleget téve beterjesztette a rendelet-

módosítást a testület elé, azt a képviselő-testület azonban nem fogadta el. A rendelet 

mellékletét képező táblázatok egy oszlopa ezt a dátumot tartalmazza, melyet kifogásol 

Sveiczer Sándor képviselő. Ezen dátum módosítását javasolja dr. Balázs Éva irodavezető, 

mely javaslatot, mint beterjesztő befogad. 
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Megkérdezte a testületet, hogy Kis Tamás képviselő módosító javaslatáról kérik-e a szavazást, 

mely szerint a költségvetési koncepció tárgyalásakor az alapfokú oktatás infrastrukturális 

fejlesztése pályázataihoz önerőként különítsük el a megmaradó kötvényt.   

 

 

Török János képviselő 

 

Kis Tamás gondolata, javaslata azt jelenti, hogy most és ne a koncepció elfogadása során 

rögzítsék azt, hogy a kötvényt az alapfokú oktatási intézmények infrastrukturális fejlesztésére 

fordítja a testület. A koncepció tárgyalásakor ez már késő lesz, akkora elfogy a maradék 

kötvény is.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Egyetért a javaslat azon részével, hogy a kötvényt az alapfokú oktatási intézmények 

infrastrukturális fejlesztésére fordítsa a testület, azonban. ha erről most döntenek és nem a 

koncepció tárgyalása során, akkor nem tudnak egy esetleges problémát megfinanszírozni, 

megoldani.  

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak Kis Tamás képviselő javaslatáról, mely 

szerint a még rendelkezésre álló kötvényt elsősorban az alapfokú oktatási intézmények 

infrastrukturális fejlesztésének önrészére különítse el a testület.  

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, 2 nem szavazat és 5 

tartózkodás mellett nem fogadta el Kis Tamás  módosító javaslatát. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Megjegyezte a szavazás kapcsán, hogy ez azt jelenti, hogy a testület most nem kíván a dönteni 

e kérdésben. A költségvetési koncepció kapcsán újra tárgyalják Kis Tamás javaslatát, felhívta 

a hivatal figyelmét, hogy a költségvetési koncepció tárgyalása során a módosító javaslatról ne 

feledkezzen meg. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a rendelet módosításáról.  

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 1 nem és 4 tartózkodás 

mellett az alábbi rendeletet alkotta. 

 

 

29/2011. (XI. 4.) önkormányzati rendelet 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete Heves Város 

Önkormányzata 2011. évi költségvetéséről szóló 6/2011. (III. 

18.) önkormányzati rendeletének módosításáról a mellékelt 

rendeletet alkotta. 
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2./ napirendi pont tárgya: Indítvány a közterületek használatáról szóló 10/2002. (VI.7.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Beterjesztő: Szabó Sándor jegyző 

 

 

Kérdések: 

 

 

Kis Tamás képviselő  

 

Megkérdezte, hogy kívánják betartatni közterületen az alkohol fogyasztás tilalmára vonatkozó 

rendelkezéseket. 

 

 

Szabó Sándor jegyző 

 

A rendőrség hatékony közreműködésével kívánják betartatni. Elmondta, hogy közterületen 

járőrözés során, ha nem oda illő magatartást észlelnek, akkor figyelmeztetik az ott tartózkodó 

személyeket. Jelenleg a közterületen történő alkoholfogyasztást nem tudják szabálysértésként 

kezelni, mivel ez helyi rendelet alkotási tárgy és nincs hatályos rendelete a Heves városnak 

ilyen témakörben. Ha a rendeletet elfogadja a testület, akkor ilyen esetekben a járőr eljárhat. 

 

 

Hozzászólások: 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság 5 fővel megtárgyalta az indítványt és 5 igen szavazattal 

elfogadásra javasolja a testületnek.  

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a testületnek. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Pontosításra hívná fel a figyelmet, a 19/A § (2) bekezdés d.) pontjában kimaradt az, hogy 

január 1-én 6.00 órától. 

 

 

Szabó Sándor jegyző 

 

Kis Tamás észrevételével egyetért, a jelzett hibát észleltük, melyet javítani fogunk.  
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a Kis Tamás által elmondottakkal 

kiegészített  rendelet-tervezetről.  

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi 

rendeletet alkotta: 

 

 

30/2011. (XI. 4.) önkormányzati rendelet 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete a közterületek 

használatáról szóló 10/2002. (VI. 7.) önkormányzati rendelet 

módosításáról a mellékelt rendeletet alkotta. 

 

 

3./ napirendi pont tárgya: Indítvány Heves Város Polgármesteri Hivatala 2012. évi belső 

ellenőrzési munkatervének elfogadásáról 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Szóbeli kiegészítés, kérdés nem  hangzott el.  

 

 

Hozzászólások: 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal és elfogadásra 

javasolja a testületnek. 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal 

elfogadásra javasolja a testületnek.  

 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság 4 fővel megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal - 

egyhangúlag- elfogadásra javasolja a testületnek.  

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és egyhangúan elfogadásra javasolja a 

testületnek. 
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Megjegyezte, hogy pénzügyi bizottságnak, ha jól tudja volt egy olyan módosító javaslata, hogy 

saját cégeink tekintetében ne a kistérség ellenőre végezze az ellenőrzést, hanem a saját belső 

ellenőrünk. 

 

dr. Nagy Sándor képviselő 

 

Elmondja, hogy a bizottságnak erre vonatkozó döntése nem volt. Személyesen ő javasolta, 

hogy az Agria Ügyelet Kft., SORS 2002 Kft., Pensio 17 Kft. és a Fehér Hárs ellenőrzését a 

hivatal belső ellenőre végezze.   

 

 

Szabó Sándor jegyző 

 

A pénzügyi bizottság javaslatát támogatja. Jelenleg a Hevesi Kistérség Többcélú 

Társulásának véleménye az, hogy ezeket az intézményeket a belső ellenőrük nem végezheti. 

Célszerű ennek értelmében, hogy az önkormányzat belső ellenőre, Szabó Lajosné végezze ezen 

cégek, illetve általuk működtetett intézmények ellenőrzését is. Amennyiben ezzel a testület is 

egyetért az ellenőrzési ütemterv módosítása megtörténik. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az elhangzott javaslatot beterjesztőként befogadja, a 2012. évi ellenőrzési ütemtervet dr. 

Nagy Sándor módosításával együtt javasolja elfogadásra. Kérte a Képviselő-testület tagjait, 

hogy szavazzanak a módosított ellenőrzési tervről.  

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 

 

182/2011. (X. 26.) önkormányzati határozat 

 

1. Heves Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2012. évi felügyeleti belső ellenőrzési tervet az 2. számú 

mellékletben részletezettek szerint jóváhagyta. Az 

ellenőrzéseket a Polgármesteri Hivatal belső ellenőre hajtja 

végre. 

 

Felelős: Szabó Sándor címzetes főjegyző 

Határidő: 2013. március 31. 

 

2. Heves Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Heves Kistérségi Többcélú Társulása 2012. évi belső 

ellenőrzési tervét a 4. számú mellékletben részletezettek 

szerint jóváhagyja.  

 

Felelős: Szabó Sándor címzetes főjegyző 

Határidő: 2013. március 31. 
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4./ napirendi pont tárgya: Indítvány HEVA Kft. sport- és közfoglalkoztatási feladatainak 

áttekintése tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Beterjesztőnek nincs szóbeli kiegészítése. 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások: 

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és az indítvány 1. pontját 4 igen 

szavazattal elfogadásra javasolja a testületnek, illetve az indítvány 2. pontjának törlését 

javasolja 3 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett. 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal 

elfogadásra javasolja a testületnek. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és egyhangúan elfogadásra javasolja a 

testületnek. 

 

 

 Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a Városfejlesztési Bizottság módosító 

javaslatáról, mely szerint töröljék a határozati javaslat 2. pontját. 
 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 8 igen szavazattal, 1 nem szavazat és 2 

tartózkodás mellett a módosító javaslatot elfogadta. 
 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat 1. pontjáról.  
 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 
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183/2011. (X. 26.) önkormányzati határozat 

 

A Heves Város Képviselő-testülete HEVA Kft. sport- és 

közfoglalkoztatási feladatainak áttekintése tárgyában 

benyújtott indítványt megtárgyalta és a következő határozatot 

hozta: 

 

Heves Város Önkormányzata felkéri a HEVA Kft 

ügyvezetőjét, hogy dolgozzon ki üzleti tervet 2012. évre a 

sportpálya üzemeltetésére vonatkozóan és terjessze be a 

Képviselő-testület 2012. januári ülésére. 

 

Határidő: 2011. december 31. 

Felelős: Csáki Zsigmond 

 

 

 

5./ napirendi pont tárgya: Indítvány saját forrásból megvalósuló csapadékvíz elvezetés 

tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy két bizottság tárgyalta az indítványt, mindkét bizottság 

azt javasolta, hogy a költségvetési koncepció kapcsán tárgyaljanak érdemben e kérdésről. 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások: 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt. Elmondta, hogy a bizottság 

véleménye az volt, hogy a költségvetési koncepció kapcsán beszéljenek erről a témáról. A 

bizottság tagjai fontosnak és szükségesnek tartották, hogy ezek a beruházások 

megvalósuljanak, viszont nem akarták, hogy elkötelezzük magunkat két évre előre, ezért 

javasolták azt az 1. és 2. pont helyett, hogy a költségvetési koncepciónál tárgyalják, ezt a 

javaslatot. Ezt a bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a testületnek. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és egyhangúan azt javasolta, hogy ne 

fogadják el most a javaslatot, hanem a 2012/2013. évi költségvetés tárgyalásakor térjen erre 

vissza a testület. 
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Török János képviselő 

 

Véleménye szerint a két bizottság javaslata átgondolt. Véleménye szerint a költségvetési 

koncepció előtt, akár a Városfejlesztési Bizottsággal együttesen meg kellene vizsgálni a város 

csapadékvíz elvezetését, milyen terveik és lehetőségeik vannak. Elmondta, hogy 2000-ben 

született az utak rendbetételére egy koncepció, mely alapján a város útjai rendbe lettek téve. 

Véleménye szerint, ha Heves egyik utca szakaszán a csapadékvíz elvezetést megcsinálnák, 

akkor egy másik útszakaszon jelentkezne ezt követően probléma, véleménye szerint megfelelő 

koncepció nélkül ez csak egyik helyről a másikra való vízelvezetést jelent. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Összegezve az elhangzottakat elmondta, hogy a költségvetési koncepciót még ebben az évben, 

novemberben be kell terjeszteni. A Városfejlesztési Bizottság a költségvetési koncepció 

elkészítéséig vizsgálja felül, gondolja át az indítványban megfogalmazottakat. A Képviselő-

testület a 2012. évi költségvetés elfogadásakor pedig a koncepció alapján döntsön a 

javaslatok pénzügyi fedezetéről.  

 

 

Krusper Éva képviselő 

 

Elmondta, hogy a koncepciót módosítani kellene.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy a koncepció is átdolgozásra kerül. Megértette Krusper Éva képviselő 

pénzügyi észrevételét. 

 

 

Sárándi István képviselő 

 

Elfogadhatónak tartja a javaslatot. Kéri, hogy a novemberi soros ülésen legyen egy ilyen 

napirendi pontja a bizottságnak. A Hivatal minden ezzel kapcsolatos anyagot terjesszen a 

bizottság elé, amely ezzel kapcsolatos lehet.  

 

 

Szabó Sándor jegyző 

 

Sárándi István kérése kapcsán elmondta, hogy a hivatal minden anyagot a rendelkezésére 

bocsát a bizottságnak. Elmondta, hogy az előző ciklusban készült ezzel kapcsolatban egy 

ütemterv, hasonlóan, mint az út programhoz. Azonban olyan volumenű volt, hogy ezt akkor 

nem tudták kivitelezni.    

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Összegezte az elhangzottakat, mely értelmében a Városfejlesztési Bizottság vizsgálja felül a 

saját forrásból megvalósuló csapadék víz elvezetésével kapcsolatos anyagot, és költségvetési 
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koncepció tárgyalásánál hozza vissza a testület elé, a testület a 2012. évi költségvetés 

tárgyalásakor dönt a pénzügyi fedezetről.   

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a  javaslat elfogadásáról. 
 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 

 

184/2011. (X.26.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Képviselő-testülete megtárgyalta a saját 

forrásból megvalósuló csapadékvíz elvezetés tárgyában 

benyújtott indítványt és a következő határozatot hozta: 

 

1. Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza 

a Városfejlesztési Bizottságot, hogy a 2011. november 30-

i testületi ülésre vizsgálja meg a csapadékvíz elvezetéssel 

kapcsolatos összes anyagot.  

 

2. A Városfejlesztési Bizottság az előzetesen megvitatott, 

jóváhagyott csapadékelvezetési tervet a 2012. évi 

költségvetési koncepcióval együtt terjessze a Képviselő-

testület elé.  

 

3.  Heves Város Önkormányzat Képviselő–testülete a 2012. 

évi költségvetés tárgyalásakor dönt a csapadékelvezetési 

terv pénzügyi fedezetéről.  

 

Felelős:  

1. – 2. pont Sárándi István Városfejlesztési Bizottság elnöke 

3. pont Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő:  

1. – 2. pont: 2011. november 30. 

3. pont 2012. február 28. 

 

 

 

 

6./ napirendi pont tárgya: Indítvány Lajer Gábor, Heves külterület Hrsz.: 0378/18 ingatlan 

vásárlási kérelméről 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el. 
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Hozzászólások: 

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a testületnek. 

 

 

Sveiczer Sándor képviselő 

 

Elmondta, hogy már a bizottsági ülésen zavart keltett a térkép hiánya. Javasolja, hogy 

azoknál az indítványoknál, ahol a döntés helyrajzi számot érint, már a bizottsági ülésekre 

készüljenek el a mellékletek, rajzok, térképek. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Sveiczer Sándor képviselő javaslatát beterjesztőként be tudja fogadni. 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítvány elfogadásáról. 
 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 

 

185/2011. (X.26.) önkormányzati határozat 

 

A Heves Város Képviselő-testülete Lajer Gábor, Heves 

külterület Hrsz.: 0378/18 ingatlan vásárlási kérelme 

tárgyában benyújtott indítványt megtárgyalta és a következő 

határozatot hozta: 

 

1. Heves Város Képviselő-testülete támogatja a Heves 

külterület Hrsz.: 0378/18 Heves Város Önkormányzat 

tulajdonában lévő ingatlan értékesítését, az ahhoz 

szükséges értékbecslés elkészítését. Az értékbecslés 

költségét a nyilvános versenytárgyalás alapján 

kiválasztandó vevőnek meg kell téríteni. 

 

2. Heves Város Képviselő-testülete hozzájárul a Heves 

külterület Hrsz.: 0378/18 önkormányzati tulajdonú út 

minősítésének megváltoztatásához azzal a feltétellel, hogy 

a szükséges hatósági eljárások költségeit a nyilvános 

versenytárgyalás alapján kiválasztandó vevő vállalja 

magára. 
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3. Heves Város Képviselő-testülete felhatalmazza Heves 

Város Polgármesterét a szükséges hatósági eljárások 

lefolytatására. 

 

Határidő: 2011. december 31. 

Felelős: Csáki Zsigmond 

 

 

 

 

7./ napirendi pont tárgya: Indítvány a Heves Városi Nevelési- Oktatási Intézet két 

tagóvodája és az Eötvös József Középiskola névváltoztatása és alapító okirata módosítása 

tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester  

 

Beterjesztő nevében dr. Zemlényiné Bíró Juditnak volt szóbeli kiegészítése. 

 

 

dr. Zemlényiné Bíró Judit intézményi referens 

 

Elmondta, hogy a két tagóvoda és az Eötvös József Középiskola új nevének, használatának 

határideje 2012. január 1-ére módosul. 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság 4 fővel megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal 

elfogadásra javasolja a testületnek.  

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság 2 határozatot hozott. A bizottság megtárgyalta az 

indítványt és a névváltoztatást és azt 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a testületnek.  

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság másik határozata, amelyet szintén 4 igen szavazattal 

elfogadásra javasol a testületnek, hogy gazdaságossági szempontok, valamint a 

jogszabályoknak történő megfelelés érdekében a fenntartó kinyilvánítja azon szándékát, hogy 

a HVNOI székhelye a túlzsúfolt Heves József Általános Tagiskolából a Körzeti Tagiskolába 

kerüljön áthelyezésre. A székhely változtatás támogatása esetén - a Körzeti Általános 

Tagiskola helyiségeinek és az átköltöztetés feltételeinek számbavételét követően – a testület 

legkésőbb 2011. decemberi testületi ülésen hozza meg a döntést és módosítsa az alapító 

okiratot 2012. január 1-i hatállyal.  

Véleménye szerint a jelenlegi helyzet nem szerencsés. A Hevesi József Tagiskola véleménye 

szerint túlzsúfolt, a Körzeti Iskola pedig a legkevésbé zsúfolt. Áldatlan helyzetnek tartja, hogy 

az Igazgatóság gyermekmentes övezetben van.  
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Véleménye szerint nincs túlzsúfoltság. Nem látja célszerűnek még most eldönteni, hogy a 

Deák Ferenc úti székházból hova költözzenek. Véleménye szerint ezt át kellene gondolni.  

A Körzeti Iskola nem maximális kihasználása lehetőséget rejt mind pályázati, mind kistérségi 

szempontból is. Elmondta, hogy az alapfokú oktatás állami kézbe kerül jövő évtől.  

Felhívta a figyelmet, hogy önmagában Heves Város Képviselő-testülete nem dönthet ebben a 

kérdésben, hiszen létrehoztak egy intézmény fenntartó társulást Hevesvezekénnyel. Hiányolja, 

hogy a város nem folytat lobbi tevékenységet azért, hogy a környékről gyerekeket vonzzon 

Hevesre.  

Megszavaztatja az Oktatási és Szociális Bizottság javaslatát, de véleménye szerint a 

bizottságnak át kellene gondolni ezt a döntést. A Deák Ferenc úti székház kiköltöztetése csak 

egy alternatív lehetőség, hogy ezen intézmény kihasználtságát növeljük, választ kellene 

továbbá adni arra is, hogy mi lesz ezzel az épülettel.  

Megjegyezte, hogy nem látott eddig javaslatot arra vonatkozóan, hogy hogyan kellene 

diákokkal feltölteni az intézményeket. Pályázati lehetőségek figyelembe vételével még azt is 

elképzelhetőnek tartja, hogy óvodai és iskolai rendszerű képzés egy intézményben valósuljon 

meg. Ezeket a pályázatok most kifejezetten ösztönzik. Javasolja, hogy ezeket az alternatívákat 

vizsgálja meg a bizottság. Amennyiben a bizottság által javasolt alternatívák közül a Deák 

Ferenc úti székház kiköltöztetése bizonyul a legjobb megoldásnak, úgy támogatni fogja. 

 

Török János képviselő 

 

Elmondta, hogy ebben az esetben lehet, hogy nem most kellene dönteni. A bizottság célja 

javaslatával az volt, hogy racionalizáljon, nem az, hogy az állóvizet felkavarja. Megjegyezte, 

hogy az Igazgatóság átköltöztetése nem tanulói férőhelyeket vesz el. Az átköltöztetéssel az 

áramszámlán is spórolhatnának. Egyetért Csáki Zsigmond javaslatával, mely szerint a körzeti 

iskolának körzeti funkciót kellene betölteni. Véleménye szerint a lobbi tevékenység azért nem 

működik, mert a maguk érdekét sem képesek érvényesíteni. 

Javasolja, hogy nyissanak egy vitát arról, hogy hogyan lehetne pedagógia szempontból is 

racionalizálni Hevest és arról, hogyan lehetne térség központtá tenni.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az Oktatási és Szociális Bizottságra bízta gondolja át a három alternatívát, melyet javasolt. A 

decemberi ülésre vissza kerül a testület elé ez a kérdés. Felhívta a figyelmet, hogy 

Hevesvezekénnyel egyeztetni kell e kérdést illetően. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Pályázatok szempontjából nem célszerű megtartani a HVNOI-t.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy először szavazzanak a névváltoztatásról és az alapító 

okira módosításáról, majd ezt követően az Oktatási és Szociális bizottság és a polgármester 

által megfogalmazott módosító javaslatról. 
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Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a névváltoztatásról és az alapító okirat 

módosításról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúlag - a 

következő határozatokat hozta: 
 

186/2011. (X.26.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Képviselő-testülete a Heves Városi Nevelési-

Oktatási Intézet két tagóvodája, a II. sz és a III. sz. Tagóvoda, 

valamint az Eötvös József Középiskola új nevét 2012. január 

1-től az alábbiakban határozza meg: 

1./ a II. sz. Tagóvoda hivatalos neve: Heves Városi Nevelési-

Oktatási Intézet Kerekerdő Tagóvodája 

2./ a III. sz. Tagóvoda hivatalos neve: Heves Városi Nevelési-

Oktatási Intézet Csoda-Vár Tagóvodája 

3./ az Eötvös József Középiskola hivatalos neve: Eötvös 

József Középiskola, Szakiskola és Kollégium. 

Felkéri az iskolák igazgatóját a névváltozással kapcsolatos 

teendők a 31/2005. (XII.22. ) OM rendelet 4. § - a alapján 

történő ellátására. 

 

Határidő: 2012. január 1. 

Felelős: Rózsa Sándor igazgató 

   Együd László igazgató 

 

 

187/2011. (X.26.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Képviselő-testülete a Heves Városi Nevelési-

Oktatási Intézet két tagóvodája névváltoztatása miatt a 

124/2007. (V.30.) sz. alapító okiratot, továbbá az Eötvös 

József Középiskola 57/1996. (IV.24.) sz. alapító okiratát 

akként módosítja, hogy az új neveket átvezeti az okiraton: 

1./ a II. sz. Tagóvoda hivatalos neve: Heves Városi Nevelési-

Oktatási Intézet Kerekerdő Tagóvodája 

2./ a III. sz. Tagóvoda hivatalos neve: Heves Városi Nevelési-

Oktatási Intézet Csoda-Vár Tagóvodája 

3./ az Eötvös József Középiskola hivatalos neve: Eötvös 

József Középiskola, Szakiskola és Kollégium. 

 

Határidő: 2011. január 1. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, szavazzanak a módosító javaslatról, mely szerint a testület 

megbízza az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottságot, hogy vitassa meg a HVNOI 
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igazgatóságának áthelyezési lehetőségét, az iskola kistérségi szerepének erősítését és az 

óvodai és iskolai együttes oktatás lehetőségét, javaslataikat a testület 2011. decemberi ülésére 

terjesszék be. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúlag - a 

következő határozatot hozta: 
 

 

188/2011. (X.26.) önkormányzati határozat 

 

1) Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza 

az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottságot, hogy vizsgálja 

meg a  

a) HVNOI igazgatósága Körzeti Általános Tagiskolába 

történő áthelyezésének lehetőségét, 

b) az iskola kistérségi szerepe erősítésének lehetőségeit, 

c) az óvodai és iskolai együttes oktatás lehetőségeit, 

figyelembe véve az ezzel kapcsolatos pályázatokat is.    

 

2) Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság a vizsgálatok 

eredménye alapján javaslatait terjessze be a Képviselő-

testület 2011. decemberi testületi ülésére.   

 

Felelős: Török János Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság 

elnöke 

Határidő: 2011. november 25. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

10.08-kor szünetet rendelet el, az ülés 10. 28 perckor folytatódott. 

 

 

 

8./ napirendi pont tárgya: Indítvány a Heves Városi Nevelési- Oktatási Intézet Pedagógiai 

Programjának fenntartói jóváhagyására 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Szóbeli kiegészítés, kérdés nem hangzott el.  

 

 

Hozzászólások: 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta az indítványt és elfogadásra javasolja 

a testületnek. 
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Egyéb hozzászólás, észrevétel nem érkezett. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítványról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal a következő határozatot 

hozta: 

 

 

189/2011. (X.26.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Képviselő-testülete a Heves Városi Nevelési-

Oktatási Intézet módosított Pedagógiai Programját 

jóváhagyja. 

Feladatul szabja az Intézet vezetőjének, hogy a szakértői 

véleményben meghatározott javításokat, módosításokat 

legkésőbb 2011. november 15-ig végezze el, és nyújtsa be a 

Jegyzőnek. 

A Jegyző a módosítások szabályos elvégzéséről a két ülés 

közötti beszámolóban a 2011. novemberi Képviselő-testületi 

ülésen tájékoztassa a Képviselő-testületet. 

 

Határidő:  

2011. október 27. – a Program hatályba lépése 

 2011. november 15. – a javítások elvégzése 

 2011. novemberi Képviselő-testületi ülés– jegyzői jelentés 

 

Felelős: Szabó Sándor jegyző 

    Rózsa Sándor igazgató 

 

 

 

9./ napirendi pont tárgya: Indítvány földhasználati jog bejegyzése hulladékudvar 

létesítéséhez 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester  

 

Beterjesztő helyett dr. Balázs Éva irodavezető szóbeli kiegészítést tett. 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Elmondta, hogy az indítvány első részét a bizottsági ülésekre már elkészítették. A 

hulladékudvarok tulajdonosa az önkormányzat, azonban a pályázó nem az önkormányzat, 

hanem a tárulás, ezért kell a helyzetet rendezni. A kiegészítés pedig a szakhatóság által 

megfogalmazott a szerződéshez pozitív elbírálásához szükséges módosításokat tartalmazza. 
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Kérdések: 

 

 

Sveiczer Sándor képviselő 

 

Felhívta a figyelmet, hogy a megállapodás azt tartalmazza, hogy per- és igénylésmentes. A 

határozati javaslat pedig azt tartalmazza, hogy permentes. Érdeklődik, hogy melyik tartalmaz 

valós adatot a megállapodás vagy a határozati javaslat. 

 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

A szerződésben a per-, teher- és igénymentességet kell vállalni. A per és igény közötti 

különbség, hogy a per már az jogi úton érvényesített. A teher pedig olyan kötelezettség, ami 

megnehezítheti, vagy meggátolhatja az adott jog gyakorlását.   

 

 

Hozzászólások: 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság 5 fővel megtárgyalta az indítványt és 5 igen szavazattal 

elfogadásra javasolja a testületnek.  

 

 

Sveiczer Sándor képviselő 

 

Javasolja, hogy a határozati javaslat 3. pontját módosítsák úgy, hogy per és tehermentes szó 

szerepeljen benne, hiszen a szerződés is így tartalmazza és javasolja, hogy 4. pontként 

kerüljön a határozati javaslatba, hogy a Képviselő-testület megállapodás aláírásához 

hozzájárul, melyre felhatalmazza Csáki Zsigmond polgármestert. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem érkezett. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslatról a Sveiczer 

Sándor által megfogalmazott módosítással együtt. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal a következő határozatot 

hozta: 

 

190/2011. (X.26.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Földhasználati jog bejegyzése hulladékudvar létesítéséhez 

tárgyban benyújtott módosított indítványt megtárgyalta és a 

következő határozatot hozta: 

„A REGIO-KOM Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás 

Jászberényi és Dél-Hevesi kistérsége szilárdhulladék-
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gazdálkodási rendszerének fejlesztése” nevű és KEOP-

7.1.1.1/09-2009-0006 azonosító számú projekt II. fordulós 

pályázat esetében a Heves Város Önkormányzata kizárólagos 

tulajdonát képező Heves belterület hrsz: 2144/2 ingatlan 

vonatkozásában: 

 

1. Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul 

a REGIO-KOM Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás 

javára a földhasználati jog bejegyzéséhez.  

 

2. A Képviselő-testület vállalja, hogy az ingatlant a projekt 

fizikai megvalósulása után minimálisan 5 évig nem 

idegeníti el. 

 

3. A Képviselő-testület kijelenti, hogy az ingatlan tulajdoni 

lapját érintő bejegyzés, feljegyzés (teher/igény) nem érinti a 

projekt megvalósulását, az ingatlan per-, teher és 

igénymentes. 

 

4. A Képviselő-testület a határozat mellékletét képező 

megállapodás aláírásához hozzájárul, melyre felhatalmazza 

Csáki Zsigmond polgármestert. 

 

Határidő: 2011. október 29. 

Felelős: Csáki Zsigmond Heves város polgármestere 

 

 

 

10./ napirendi pont tárgya: Indítvány HEVA Kft. 2011. évi üzleti tervének jóváhagyása 

tárgyában 

 

Beterjesztő: Czók Zsolt ügyvezető 

 

Kérdések: 

 

Krusper Éva képviselő 

 

Kérdést intézet a hivatal felé, mi szerint mit lehet tudni Konica nevezetű szerződésről, amit a 

HEVA kötött a hivatal helyett. Elmondta, hogy ígéretet kaptak arra, hogy ki lesz írva 

közbeszerzésre. 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Elmondta, hogy a Konicával kapcsolatosan megkötött szerződésük a teljes 

intézményrendszerünkre vonatkozik. A Konica nemcsak a hivatalnak, hanem az iskoláknak, 

óvodáknak is biztosítja a megfelelő technikai berendezéseket. Az intézményváltozások tették 

indokolttá a rövidebb távú szerződés előkészítését, ez valószínű nem lesz közbeszerzés köteles. 

 

 

http://www.heves.hu/images/letoltes/testules/2011/szeptember_14/8_napirend.pdf
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy a Konica szerződésünk olyan, hogy ha valamennyi intézményünket 

bezárnánk, vagy bárkinek átadnánk, akkor is fizetnünk kellene. A szerződést illetően a partner 

is belátta, hogy a közigazgatás jelenleg olyan átalakulás előtt áll, amelyben nem volna 

szerencsés szerződéses keretek közé szorítani egymást. 

 

Krusper Éva képviselő 

 

Elmondta, hogy most a HEVA ugyanolyan változatlan feltételekkel teljesíti a szerződést. Örül, 

hogy spórolni akarnak, de nem érti, hogy miért csak most teszik meg, illetve megkérdezte, 

hogy nem lehetne-e a folyamaton gyorsítani, hiszen ez már május óta húzódik. 

 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Az ilyen típusú szerződéseknél a hosszabb távú szerződés a szerződő partnernek a beszerzés 

tekintetében olcsóbb, tehát, ezáltal olcsóbban tudja számunkra is rendelkezésünkre bocsátani. 

A rövid típusú szerződésnél, a szerződő partner más eszközbeszerzést eszközöl. Az ár-érték 

arány innentől módosulhat. Viszont a szerződés felbontása, kötbér, bánatpénz szempontjából 

mindkét félnek praktikusabbnak tűnik a rövidtáv. Lehet, hogy a rövidtávú szerződéssel nem 

tudjuk lenyomni az árakat, de felárat biztos nem fogunk fizetni. Illetve bekalkuláltuk, hogy egy 

határozott idejű szerződés felbontása kamatot, vagy fizetést von maga után, a nyáron történt 

változások is arra ösztönöztek minket, hogy változtassunk a koncepción. 

Elmondta, hogy a közbeszerzés típusa a közbeszerzési értéktől függ és az közbeszerzési értéket 

nemcsak az éves üzemeltetési vagy szolgáltatási díj határozza meg, hanem fel kell szorozni a 

szerződés időtartalmával, ez indokolta azt, hogy eddig miért nem lépett az önkormányzat 

ebben az ügyben. 

 

Hozzászólások: 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a testületnek. 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és bizottság egyhangúan elfogadásra 

javasolja a testületnek. 

 

dr. Nagy Sándor képviselő 

 

Véleménye szerint ez év II. negyedévtől jelentősen változott a Kft. a tevékenysége, nemcsak a 

vezetőváltás, hanem könyvvitel és elszámolás tekintetében is. Abban az irányba indult el, hogy 

gazdasági társaságként működjön a jövőben.  

Gondnak tartja, hogy a HEVA üzleti tervét októberben tárgyalják, nem az év elején, vagy az 

előző év végén. Az üzleti terv nem egészen olyan, mint amilyennek egy gazdasági társaság 

üzleti tervének lenni kellene. Megjegyezte, hogy az üzleti tervnek úgy kellene kinézni, hogy az 
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egyik oldalon felsorolja az ügyvezetés a bevételeket részletezve, a másik oldalon pedig, hogy 

milyen kiadásokat tervez és végül, ha lett pozitív egyenleget kellene zárni. 

Felhívná a figyelmet, hogy a HEVA dolgozóinak bérét az önkormányzatnak utalja, és az 

önkormányzat fizeti ki a béreket. Megjegyezte, hogy nem a szolgáltatásokkal függ össze ez a 

számlázás, hanem azzal, hogy hány ember dolgozik. Ráadásul bizonyos a szolgáltatásokkal 

összefüggő költségekre nincs fedezet, ezt nem téríti meg az önkormányzat. Véleménye szerint a 

jövőben arra kellene törekedni, hogy a szolgáltatást számlázza ki a HEVA és ezt fizesse ki az 

önkormányzat.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Egyetért dr. Nagy Sándor és megfontolásra ajánlja az elhangzottakat. 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el.  

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítványról 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal az alábbi határozatot 

hozta:  

 

191/2011. (X. 26.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a HEVA 

Kft. 2011. évi üzleti tervét a melléklet szerint jóváhagyta. 

 

Felelős: Czók Zsolt ügyvezető 

Határidő: 2011. december 31. 

 

 

 

11./ napirendi pont tárgya: Indítvány bírósági ülnökök megválasztására 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Szóbeli kiegészítését elmondta, hogy mindegyik jelölt megfelel a törvényi feltételeknek. 

Elmondta, hogy ha kéri valamelyik képviselő, akkor titkos szavazást keretében szavaznak az 

indítványról. Mindegyik érintett hozzájárult a nyilvános üléshez és nyilvános szavazáshoz. 

Megkérdezte, hogy szavaztatná-e a négy ülnököket egyszerre. 

Elmondta, hogy dr. Kutasi István a Hevesi Bíróság elnöke meghívásra került, de jelezte, hogy 

nem tud teendői miatt részt venni az ülésen. 

 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítvány elfogadásáról. 
 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazatta és 1 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 
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192/2011. (X.2 6.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 1997. 

évi LXVII. törvény 124. § (1) bekezdésében biztosított 

jogkörében eljárva a Hevesi Városi Bírósághoz  

 

a) ülnöknek  

Laboda Istvánné Heves, Pozsonyi u. 14. 

Kovács Pál Györgyné Heves, Dobó u. 7. 

 

b) fiatalkorúak büntető ügyeiben eljáró bírósági - pedagógus – 

ülnöknek:  

 Ballagó János Zoltán Heves, Hunyadi u. 1/A 

 Sándor István Lászlóné Heves, Gyöngyösi u. 41. szám alatti 

lakosokat választotta meg. 

 

A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy az ülnökök 

névjegyzékét a Hevesi Városi Bíróság Elnökének küldje meg, 

az ülnökök megbízóleveleit állítsa ki és adja át. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2011. november 30.  

 

 

 

12./ napirendi pont tárgya: Beszámoló az önkormányzatok társulásainak tevékenységéről, 

pénzügyi helyzetéről, a társulási célok megvalósulásáról 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Hozzászólások: 

 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a testületnek. 

 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság 5 fővel megtárgyalta az indítványt és 5 igen szavazattal – 

egyhangúlag- elfogadásra javasolja a testületnek. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és elfogadásra javasolja a testületnek. 
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 Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság 4 fővel megtárgyalta az indítványt és 4 igen 

szavazattal elfogadásra javasolja a testületnek.  

  

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, a beszámoló elfogadásáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 

 

 

193/2011. (X.26.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

önkormányzat társulásainak tevékenységéről, pénzügyi 

helyzetéről, a társulási célok megvalósulásáról szóló 

beszámolót elfogadta. 

A Képviselő-testület felhívja a jegyzőt, hogy az önkormányzat 

társulásokban betöltött tagságából eredő pénzügyi 

kötelezettségek és követelések teljesítését kísérje figyelemmel, 

és azok betartása érdekében tegye meg a szükséges 

intézkedéseket. 

 

Határidő: 2012. december 31. illetve folyamatos 

Felelős: Szabó Sándor címzetes főjegyző 

 

 

 

13./ napirendi pont tárgya: Beszámoló az Eötvös József Középiskola tevékenységéről és 

működéséről 

 

Beterjesztő: Együd László EJK igazgatója  

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Hozzászólások 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság 4 fővel megtárgyalta az indítványt és 4 igen 

szavazattal elfogadásra javasolja a testületnek. Javasolja a bizottság, hogy jövőben 

határozzák meg, hogy az intézmények beszámolója miről szóljon, gazdasági vagy szakmai 

legyen.  

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, a Török János által megfogalmazott módosítással egy 

szavazzanak beszámoló elfogadásáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal az alábbi határozatot 

hozta: 

 

194/2011. (X.26.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

Eötvös József Középiskola tevékenységéről és működéséről 

szóló beszámolót elfogadta. 

 

 

 

14./ napirendi pont tárgya: Tájékoztató a Hevesi Civil Kerekasztal 2011. évi működéséről 

 

Beterjesztő: Gyarmati Lászlóné HCK elnöke 

 

 

Beterjesztőnek szóbeli kiegészítése nem volt, kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások: 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta a tájékoztatót és elfogadásra javasolja a 

testületnek. 

 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság 4 igen szavazattal tudomásul vette a tájékoztatót.  

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és egyhangúan elfogadásra javasolja a 

testületnek. 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

A Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal 

tudomásul vette a tájékoztatót. 
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Hozzászólások: 

 

Gyarmati Lászlóné HCK elnöke 

 

Elmondta, hogy a Hevesi Civil Kerekasztalnak az a kérése, hogy elnökük részt vehessen a 

testület ülésein tanácskozási joggal. Kérnék, hogy előre kapják meg a féléves testületi 

anyagokat, napirendi pontokat, ezt követően a Hevesi Civil Kerekasztal kiválasztja azokat a 

napirendi pontokat, amelyek iránt érdeklődnek, ezekből felkészülnek és megosztják a 

véleményüket a testülettel az ülés keretében, ezzel kívánnak nagyon súlyt kapni a város 

életében. 

 

 

dr. Nagy Sándor képviselő 

 

Elmondta, hogy legyenek aktívak és lelkesek. Megállapította, hogy a társadalmi szervezetek 

súlya az utóbbi időben növekszik. A civil szervezet nem jogi személyiség, megfontolandónak 

tartja, hogy bejegyzett szervezet legyen, rendelkezzenek vezetővel, hogy el tudják érni, 

tájékoztatni tudják.  Megfontolná, hogy a vezetőjük meghívót és testületi anyagot kapjon. 

Elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság előző ülésén nem tudott részt venni Gyarmati Lászlóné, 

és megragadta az alkalmat, hogy a Pénzügyi Bizottság következő ülésére meghívja. Javasolja, 

hogy legyen erről a kezdeményezésről egy indítvány. 

 

 

Török János képviselő 

 

Egyetért, hogy ebben a kérdésben legyen önálló indítvány. Támogatni fogja, hogy a civilek 

vegyenek részt tanácskozási joggal a testület munkájában. Fontos lenne, hogy szakmailag 

koncentrált vélemények is megjelenjenek a testület előtt. Megjegyezte, hogy lehetetlennek 

tartja, hogy félévre előre megküldjék a testület ülések napirendi pontjait, éves munkatervét. 

Nem tudja mi értelme a napirendek közötti mazsolázásnak. Véleménye szerint annak lenne 

értelme, hogy akit a Hevesi Civil Kerekasztal kijelöl az tanácskozási joggal részt vegyen 

minden testületi ülésen. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Megjegyezte, hogy a képviselő-testületben legalább két civil szervezet által jelölt képviselő 

van jelen, Deli Miklós és Török János is civil szervezet támogatásával került be a testületbe. 

Eddig is fennállt a civil szervezetnek az a joga, hogy megkeresse a hivatalt bármilyen témával 

kapcsolatba szóban vagy írásban. A tanácskozási joggal való részvételről a mai napon nem 

tud dönteni a testület, hiszen ez egy tájékoztató és ez a döntés előkészítést igényelne. Ígéretet 

tett arra, hogy a Hevesi Civil Kerekasztal elnöke innentől meghívást kap a testületi ülésekre. 

A meghívókat és az ülések anyagait elektronikus formában tudja megküldeni. A féléves 

munkatervet el tudják előre küldeni, de az ülések napirendjei folyamatosan bővülnek, 

változnak nap, mint nap.  

Kéri, hogy részvétele valódi munka legyen, vegyen részt akkor a testületi üléseken és minden 

bizottsági ülésen, mert mint értesült a most tartott bizottsági ülések egyikén se jelent meg 

Gyarmati Lászlóné. Az indítványok gyakran már a bizottsági ülések alkalmával változnak, 

ezért fontos, hogy már a bizottsági üléseken részt vegyenek. Elmondta, hogy nyitottak a szoros 

együttműködésre. 
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Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette. 

 

 

 

15./ napirendi pont tárgya: Tájékoztató a 2011/2012-es tanév előkészítésének és indításának 

tapasztalatairól 

 

Beterjesztő: Szabó Sándor jegyző 

 

Szóbeli  kiegészítés, Kérdés nem hangzott el. 

 

 

Hozzászólások 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a 

testületnek.  

 

 

Török János képviselő 

 

A bizottság köszönetet mondott a nyári munkáért a szülőknek és az intézmények dolgozóinak 

és vezetőinek. Elmondta, hogy a Heves József Iskola vizesblokkjával gondok vannak, továbbá 

beszámolt arról, hogy fűtési problémák vannak a városban, a Körzeti Iskola fűtési rendszere 

elöregedett, már 30 éve nem volt felújítva.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Egyéb vélemény, észrevétel javaslat nem hangzott el. 

 

A Képviselő-testület tudomásul vette a tájékozatót. 

 

 

 

 

16./ napirendi pont tárgya: Sürgősségi indítvány 3360 Heves, Szerelem Alfréd 28.- Hrsz.: 

822/1 üzlet bérbeadása tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kiegészítés, kérdés nem hangzott el.  
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Hozzászólások 

 

Krusper Éva képviselő 

 

Megfontolásra ajánlja, hogy a határozati javaslatban  foglaltak szerint 5 évre előre elkötelezi 

magát a testület.  Elmondta, hogy támogatja a vállalkozókat, de ezt problémásnak tartja.  

 

Sárándi István képviselő 

 

Jogosnak tartja a felvetést. Örülnek, hogy bérlőt találtak, hogy az önkormányzati ingatlant 

kihasználják. Javasolja, hogy a bérleti díj mértékét évente vizsgálják felül. 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak Sárándi István módosító javaslatával 

együtt az indítvány elfogadásáról. 
 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal a következő határozatot 

hozta: 

 

 

195/2011. (X.26.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 3360. 

Heves, Szerelem Alfréd 28. – Hrsz.: 822/1 üzlet bérbeadása 

tárgyában benyújtott indítványt megtárgyalta és a következő 

határozatot hozta: 

 

1) Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kovács 

Anita - Pély Malom sor út 15/a – és Szatlóné Kiss Erika - 

Heves, Marci utca 32. – részére kereskedelmi szolgáltatás 

céljából 2011. november 01. napjától -2016. október 31. 

napjáig 60.000, - Ft/hónap induló bérleti díj ellenében bérbe 

adja a 3360 Heves, Szerelem Alfréd 28. – Hrsz.: 822/1 nem 

lakás céljára szolgáló 423 m2 üzleti helyiséget és raktárt.  

 

2) A bérleti díj mértékét Heves Város Önkormányzatának 

Képviselő-testülete évente felülvizsgálja.  

 

Határidő:  

1. pont: 2011. november 30. 

2. pont: 2012. október 30. 

Felelős: Csáki Zsigmond 
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17./ napirendi pont tárgya: Indítvány az ÉMOP-2009-4.1.1/B jelű, „Kistérségi járóbeteg 

szakellátó központ kialakítása Heves városában” EU Önerő Alap pályázat tárgyába 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések 

 

Krusper Éva képviselő 

 

A határozati javaslatban azt olvassa, hogy a pályázó összes saját forrása 65 millió forint. 

Megkérdezte, hogy ha a megpályázott önrészre a támogatást nem nyerjük el, akkor a 48 millió 

forintot az önkormányzat tudja-e teljesíteni. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy a képviselő-testület hozott egy döntést. A támogatói szerződés aláírásához 

szükség van egy olyan testületi döntésre, mely értelmében a 65 331 852 forintot a 2011. és 

2012. évi adóbevételek terhére biztosítja a testület. Előkészítettük ezt a pályázati anyagot, 

amelynek ez a testületi döntés a részét képezi. Elmondta, hogy 75 %-ig adhatjuk be, nem 

tudjuk még, hogy hány százalékot fog az önkormányzat ebből megkapni. Nyilvánvalóan 

szeretnék, hogy ez az összeg minél magasabb legyen. De ha az önerő alapból nem nyernénk 

pénzt, akkor is a 65 331 852 forintot, illetve a 65 331 852 és a 48 998 889 forint közötti 

különbözet közötti összeget kellene megfizetnünk.  

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítvány elfogadásáról. 
 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 
 

196/2011. (X. 26.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Képviselő-testülete megtárgyalta az ÉMOP-

4.1.1/B-09-2010-0002 jelű Kistérségi járóbeteg szakellátó 

központ kialakítása Heves Városában EU Önerő alap 

tárgyában benyújtott indítványt és a következő határozatot 

hozta: 

Heves Város Önkormányzata az EU Önerő Alapra pályázatot 

nyújt be, melyhez a következő nyilatkozatot teszi: 

 

1) A fejlesztés nem kezdődött meg, 

2) Az Európai Unió működéséről szóló szerződés 107. cikk (1) 

bekezdése alapján hatálya alá tartozó korábban megítélt 

támogatások esetében a támogatás az e rendelet alapján 

nyújtható önerő támogatással együttesen nem haladhatja 

meg az Európai Közösséget létrehozó Szerződés 87. és 88. 

cikke alkalmazásában a támogatások bizonyos fajtáinak a 

közös piaccal összeegyeztethetőnek nyilvánításáról szóló 
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(általános csoportmentességi rendelet) 800/2008 EK 

bizottsági rendeletben, az Európai Közösséget létrehozó 

Szerződés 87. és 88 cikkének a csekély összegű 

támogatásokra való alkalmazásáról szóló, 2006. december 

15-i 19998/2006/EK bizottsági rendeletben, illetve az Európai 

Bizottság határozatában meghatározott legmagasabb 

támogatási intenzitást vagy legmagasabb támogatási összeget, 

3) a közbeszerzésekről szóló 2003. évi CXXIX. törvény (a 

továbbiakban: Kbt.) hatálya alá tartozó építési beruházásai 

során a Kbt. 57. § (4) bekezdés f) pontja szerinti értékelési 

szempontot alkalmazza, 

4) a fejlesztés az önkormányzat, vagyonának gyarapodását 

eredményezi, 

5) a támogatásból megvalósuló beruházást a beruházás 

megvalósulásától számított 5 évig az eredeti rendeltetésének 

megfelelően hasznosítja és idegeníti el, 

6) a feladat ellátási helyet nem szünteti meg, és nem adja át 

az intézmény fenntartói jogát nem állami fenntartó részére, 

kivéve, ha- helyi önkormányzati rendeleten kívüli- 

jogszabályozásból adódóan változik az intézmény fenntartója. 

7) a saját forrást az önkormányzat az éves költségvetése 

terhére biztosíthatja az alábbiak szerint:  

a) Önrész 65 331 852 Ft 

 

b) A pályázat költségvetési adatai: 

EU Alapokból igényelt forrás: 48 998 889 Ft 

A pályázó összes saját forrása: 65 331 852 Ft 

A beruházás összköltsége: 653 318 519 Ft 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2011. október 31. 

 

 

Egyéb indítvány, hozzászólás nem lévén Csáki Zsigmond polgármester a képviselő-testület 

nyílt ülését 11. 19 órakor bezárta.  

 

Kmf. 

 

 

 

        Csáki Zsigmond sk.     Szabó Sándor sk. 

          polgármester címzetes főjegyző 
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A Képviselő-testület 2011. október 26-i testületi üléséről készült jegyzőkönyv szavazási 

eredményei 

 

Napirend előtti: napirend elfogadásáról szavazás  
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1. Szavazzanak Kis Tamás módosító javaslatáról, mely szerint a még rendelkezésre 

álló kötvényt elsősorban az alapfokú oktatási intézmények infrastrukturális 

fejlesztésének önrészére különítse el a testület 
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2. Szavazás Heves Város Önkormányzata 2011. évi költségvetési rendelet 

módosításáról 
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3. Szavazás a közterületek használatáról szóló 10/2002. (VI.7.) önkormányzati 

rendelet módosításáról a Kis Tamás képviselő kiegészítésével együtt (mi szerint a 

19/A § (2) bekezdés d.) pontjában kerüljön bele az, hogy január 1-én 6.00 órától.) 
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4. Szavazás Heves Város Polgármesteri Hivatala 2012. évi belső ellenőrzési 

munkatervének elfogadásáról  (kiegészülve a Pénzügyi Bizottság módosító 

javaslatával, mely szerint a az Agria Ügyelet Kft., SORS 2002 Kft., Pensio 17 Kft. 

és a Fehér Hárs ellenőrzését a hivatal belső ellenőre végezze) 
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5. Szavazás HEVA Kft. sport- és közfoglalkoztatási feladatainak áttekintése 

kapcsán a Városfejlesztési Bizottság módosító javaslatáról, mely szerint töröljék 

a határozati javaslat 2. pontját. 
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6. Szavazás HEVA Kft. sport- és közfoglalkoztatási feladatainak áttekintése 

kapcsán a határozati javaslat 1. pontjáról  
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7. Szavazás saját forrásból megvalósuló csapadékvíz elvezetése kapcsán 

megfogalmazott módosító javaslatról 
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8.  Szavazás Lajer Gábor, Heves külterület Hrsz.: 0378/18 ingatlan vásárlási 

kérelméről 
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9. Szavazás a Heves Városi Nevelési- Oktatási Intézet két tagóvodája és az 

Eötvös József Középiskola névváltoztatása és alapító okirata módosítása 

tárgyában  
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10. Szavazás a Heves Városi Nevelési- Oktatási Intézet két tagóvodája és az Eötvös 

József Középiskola névváltoztatása és alapító okirata módosítása tárgyában 

(mely szerint a testület megbízza az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottságot, hogy 

vitassa meg a HVNOI igazgatóságának áthelyezési lehetőségét, az iskola 

kistérségi szerepének erősítését és az óvodai és iskolai együttes oktatás 

lehetőségét, javaslataikat a testület 2011. decemberi ülésére terjesszék be) 
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11. Szavazás a Heves Városi Nevelési- Oktatási Intézet Pedagógiai 

Programjának fenntartói jóváhagyására 
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12.  Szavazás földhasználati jog bejegyzése hulladékudar létesítéséről (a Sveiczer 

Sándor javasolja, hogy a határozati javaslat 3. pontját módosítsák úgy, hogy per 

és tehermentes szó szerepeljen benne, hiszen a szerződés is így tartalmazza és 

javasolja, hogy 4. pontként kerüljön a határozati javaslatba, hogy a Képviselő-

testület megállapodás aláírásához hozzájárul, melyre felhatalmazza Csáki 

Zsigmond polgármestert.) 
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13.  Szavazás a HEVA Kft. 2011. üzleti tervének elfogadásáról 
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14. Szavazás bírósági ülnökök megválasztásáról 
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15. Szavazás az önkormányzatok társulásainak tevékenységéről, pénzügyi 

helyzetéről, a társulási célok megvalósulásáról szóló beszámolóról 

 

 
 

 

 



 425 

16. Szavazás a 3360 Heves, Szerelem Alfréd 28. Hrsz.:882/1 üzlet bérbeadásáról 

kiegészülve Sárándi István képviselő javaslatával, mely szerint a bérleti díj 

mértékét évente vizsgálják felül. 
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17. Szavazás az ÉMOP-2009-4.1.1/B jelű, „Kistérségi járóbeteg szakellátó 

központ kialakítása Heves városában” EU Önerő Alap pályázat tárgyában 

 

 

 
 


